
ZAPISNIK SA II VANREDNE SJEDNICE UO-a SAMOSTALNOG SINDIKATA RADNIKA u BHRT-u,  
održane 17. 04. 2015. godine 

 
Prisutni: D. Smital; N. Arnautović; N. Čordalija; Dž. Kahrica; M. Baručija; T. Maličbegović; 
M. Grbo;  E. Čengić; B. Hamzagić; G. Brkić; N. Vrgoč; 
 
Odsutni: M. Džihanić; D. Maksimović; N. Žuga; M. Tufo S. Topalić;  M. Muratović; N. 
Hodžić; A. Teskeredžić; A. Kolar; 
 
Gost: B. Hasanović 
 
Predloženi dnevni red, uz dodavanje tačaka je jednoglasno usvojen i glasi: 
 
Dnevni red:  
 

1. Razmatranje ugovora sa GRAWE osiguranjem 
2. Aktuelna situacija u BHRT-u (izvještaj sa sastanaka sa menadžmentom i uposlenicima 

u ITC-u Zenica i Tuzla  ) 
3. Razno 

-    Iskaznice sindikata 
-    Energopetrol /ponuda 
-    Aquareumal i fitness /ponuda 
 

 
AD 1 D. Smital je informisao prisutne da nije potpisao ugovor sa GRAWE osiguranjem, jer u 
istom nije navedena provizija od 15%  koja pripada sindikatu.  
Ponovo je B. Hasanović obrazložila zašto osiguranje ne može navoditi bonuse u ugovoru, ali 
je provizija označena kao marketinška usluga uz izjavu koju potpisuje GRAWE i kao dodatak 
postoji anex, a baziranost je na što većoj proviziji za sindikat. 
T. Maličbegović je rekao, ako je predhodni ugovor bio sa anexom, zašto se postavlja problem 
oko sadašnjeg, ako je sve funkcionisalo. 
G. Brkić je naglasio da se treba iznaći modus i za kolege iz RS-e oko mogućnosti registracije. 
B. Hasanović je istakla da GRAWE pokušava otvoriti podružnicu u Banjaluci. 
D. Smital ako GRAWE otvori podružnicu u RS-u, onda se može potpisati anex ugovora kako 
bi i kolege iz RS-a mogle imati mogućnost registracije. 
N. Vrgoč je istakla da ni u drugim gradovima Federacije nije bilo moguće registrovanje auta 
kao u Sarajevu pa se rješavalo sa pozajmicama. 
Nakon duge diskusije, donešen je zaključak da za provjeru solventnosti članova Sindikata, 
kao i za koordinaciju između njih i osiguravajućih kuća zadužuje Nevenka Vrgoč, koja će 
podnositi kvartalni izvještaj Upravnom odboru, nakon uplate sredstava od strane Grawe 
osiguranja. Za članove Sindikata iz RS-a koji ne mogu registrovati auto preko Grawe 
osiguranja obezbijediće se kreditiranje registracije osobnog vozila kod bilo koje osiguravajuće 
kuće. Za ove zaključke se glasalo jednoglasno. Donesena je i odluka o potpisivanju ugovora 
sa Grawe osiguranjem i članovima Sindikata i za to se ovlašćuje predsjednik Sindikata, Damir 
Smital. Za ovu odluku glasalo se 10 ZA i 1 SUZDRŽAN 
 
AD 2 Delegacija je informisala prisutne o sastancima u ITC-ima Zenica i Tuzla, gdje je 
naglašeno da će Sindikat pokušati dogovoriti sastanak sa generalnim direktorom, šefovima 
ITC-a i predstavnicima Sindikata, jer sve probleme koje su kolege iznijele tiču se 
menadžmenta. 



Zaključeno je da se dogovori sastanak, ali da se prije istog UO Sindikata i šefovi ITC-a 
usaglase sa pitanjima koja će se iznijeti generalnom direktoru. 
 
AD 3 E. Čengić je informisao prisutne da su iskaznice za članstvo gotove. 
Zaključeno je da se nađe najpovoljnija firma za printanje iskaznica i da se nabave plastike 
koje će se onda uraditi u službi obezbjeđenja. 
T. Maličbegović je obrazložio ponudu Energopetrola i naglasio da što više bude interesanata 
to će biti veći popust. 
Zaključeno je da se napravi obavijest za sve članove, kao i za ITC-e sa svim ponudama, kako 
bi članstvo bilo obaviješteno. Za to je zadužen E. Čengić. 
Što se tiče AQUA Reumala, dogovoreno je da prezentaciju svojih ponuda urade na nekom 
narednom sastanku u RTV domu. 
Što se tiče ponude Fitnes centra, dogovoreno je da se zatraže i druge ponude. Takođe je 
predloženo da se vidi i ponuda bazena Otoka, pa tek dalje dogovarati, za ovu ponudu zaduženi 
su N. Arnautović; E. Čengić i D. Smital. 
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